

BUTTERFLY SWIVEL WITH WRITING TABLET

DESIGNED BY NIELS GAMMELGAARD

Vores måde at arbejde og mødes på er ændret. Også i fremtiden vil vi se på muligheder for at mødes og holde konferencer på en fleksibel måde. Swivel stolen med individuelt skrivebord tilføjer fleksibilitet til ethvert møde og flyttes let, så afstanden mellem hver stol justeres individuelt. Stolen er højdejusterbar, så den kan tilpasses den enkelte mødedeltager.

Auditoriearmen er ekstremt stabil og kan positioneres omkring stolen, så hver mødedeltager har et behageligt og justerbart skrivebord. Ideel til konferencer og møde med afstand.

Fås også som Butterfly Swivel High.

// Our ways of working and meeting have changed. Also in future we will be looking into possibilities of meeting and conferencing in a flexible way. Butterfly Swivel with individual writing table adds flexibility to every meeting: as a Swivel chair it can easily be moved and the distance between every chair adjusted individually.

The writing table itself is movable as well as extremely stable – which gives each meeting participant a comfortable and adjustable writing desk. Ideal for conferencing and meeting with a distance.

Also available as Butterfly Swivel High.

/ Die Art und Weise wie wir arbeiten und Meetings abhalten hat sich geändert. Auch in Zukunft werden wir Möglichkeiten für flexible Meetings und Konferenzen suchen. Butterfly Swivel mit individuellem Schreibtisch bietet Flexibilität für jede Besprechung: Als Drehstuhl kann er leicht bewegt und der Abstand zwischen den einzelnen Stühlen individuell angepasst werden.

Der Schreibtisch selbst ist beweglich und extrem stabil – so erhält jeder Besprechungsteilnehmer einen komfortablen und verstellbaren Schreibtisch. Ideal für Konferenzen und Besprechungen auf Abstand.

Ebenso erhältlich als Butterfly Swivel High.

SÆDE/RYG: Formspændt krydsfiner i lakeret eg eller sortbejdsset eller polstret – forsidepolstret eller fuldpolstret. Fås også med kanalsyninger.
STEL: Poleret aluminium (sort strukturlak kan tilvælges) – med hjul, højdejustering og flexvip. AUDITORIEARM: Hvid laminat med sort kant.

// SEAT/BACK: Moulded plywood in laquered or black-stained oak or upholstered – front side upholstered or fully upholstered. Also available with channel stitchings.
FRAME: Polished aluminium (black matt grained lacquer is optional) – with castors, height adjustment and flexible back.
WRITING TABLET: White laminate with black edging.

/ SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz lackierte Eiche oder schwarzgebeizte Eiche oder gepolstert – Spiegelpolster oder vollgepolstert. Auch mit Kanalsteppung lieferbar.
GESTELL: Poliertes Aluminium (schwarzer Strukturlack ist optional) – mit Rollen, Flexi-Rücken und Höhenverstellbarkeit.
INTEGRIERTER TABLETTARM: Weißes Laminat mit schwarzer Kante.

MO 5480 + MO 1507

